
Zápisnica č. 2/2023 
z rokovania Komisie na ochranu verejného záujmu pri Obecnom zastupiteľstve v Nesluši 

konaného dňa 21. 06. 2023 

 

 
Program : 

1. Otvorenie – predseda komisie. 

2. Schválenie programu. 

3. Podnety, žiadosti, zo strany občanov, členov komisie, obecného úradu. 

4. Záver. 
 

 

Zápis z priebehu rokovania: 

 

 

1. Otvorenie (16:30) 
Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Peter Piják. Komisie sa ďalej zúčastnili: 

PhDr. Juraj Bosý, Martin Lisko, Ing. Michal Kloták + zapisovateľ. 

Komisia bola uznášania schopná. 

Rokovania komisie sa zúčastnil aj poslanec Ing. Ján Vojtek. 

Neprítomní členovia komisie: Adam Vilim (ospravedlnený). 

 

2. Schválenie programu 

Predseda komisie predložil návrh na zmenu programu : v rámci bodu č. 3. navrhuje uskutočniť obhliadku 

detského ihriska na základe sťažností, že je v zlom stave. Členovia komisie schválili navrhnutý upravený 

program. 

(za: hlasovali 4 členovia komisie, proti: nebol žiaden člen komisie, zdržal sa: nebol žiaden člen komisie) 
 

3. Podnety, žiadosti, sťažnosti zo strany občanov, členov komisie, obecného úradu: 

a) Ing. Lenka Ondrušková, bytom Nesluša 463 – Žiadosť o odstránenie kamery (OU-2023/485). 
Žiadateľka podala dňa 03.05.2023 žiadosť o odstránenie kamery, ktorá sníma jej rodinný dom č. 463 a 

pozemok KNC 819/1. V žiadosti uvádza, že naištalovaním kamery sa porušujú jej ústavné práva a zákon 

č. 18/2018 Z. z. o ochrane osobných údajov GDPR. 
Dňa 17. 05. 2023 bola žiadateľke zaslaná odpoveď, v ktorej sa uvádza, že umiestnenie kamier bolo z dôvodu 

zvýšenia bezpečnosti v obci, pričom ich umiestnenie bolo odsúhlasené zodpovedným pracovníkom Úradu 

pre ochrany osobných údajom a taktiež podľa jeho pokynov boli sporné zábery začiernené tak, aby 

nedochádzalo k zásahu do súkromia obyvateľov obce. Z uvedeného dôvodu sa žiadosti nevyhovelo. 
Ing. Lenka Ondrušková sa osobne dostavila na Obecný úrad a požiadala, aby jej žiadosť bola prerokovaná 

na Komisií životného prostredia a územného plánovania. 
Dňa 07. 06. 2023 na rokovaní Komisie životného prostredia a územného plánovania sa komisia oboznámila 

s uvedenou žiadosťou a navrhla ju postúpiť Komisii na ochranu verejného záujmu, nakoľko Komisia ÚP a ŽP 

nemá v kompetencii (viď Rokovací poriadok komisií) riešiť podnety občanov týkajúce sa ochrany osobných 

údajov. 
Prítomní diskutovali o žiadosti a o kamerovom systéme v obci. Podľa informácií od zamestnancov obecného 

úradu daná kamera nesníma uvedený rodinný dom s pozemkom, resp. sú na kamere začiernené. 
Komisia sa oboznámila s postúpenou žiadosťou a navrhuje Obecnému zastupiteľstvu: 

 1) zamietnuť žiadosť Ing. Lenky Ondruškovej o odstránenie kamery. 
 (za: hlasovali 4 členovia komisie, proti: nebol žiaden člen komisie, zdržal sa: nebol žiaden člen 

 komisie) 

 2) vyzvať firmu, ktorá kamerový systém inštalovala a spravuje, aby dali žiadateľke stanovisko, 

 či bol inštalovaný v súlade s platnou legislatívou na ochranu osobných údajov (GDPR). 
 (za: hlasovali 4 členovia komisie, proti: nebol žiaden člen komisie, zdržal sa: nebol žiaden člen komisie) 

 

 



b) obhliadka detského ihriska 
Komisia uskutočnila obhliadku detského ihriska, pričom zistila nedostatky, ktoré fotograficky zdokumentovala, 

a navrhuje ich opravu. (na dvoj-hojdačke chýba ľavý pedál na nohu a treba ju lepšie uchytiť do zeme, nakoľko 

sa mierne hýbe; na malej hojdačke chýba časť, kde sú pedále na nohy aj rúčky na pridržanie sa – toto sa riešilo 

cez políciu, ale nakoľko sa jedná o skutok z nedbanlivosti, prípad uzatvorili a odporúčali obci riešiť incident 

cez súd; kolotoč je slabo uchytený v zemi a točí sa krivo, zrejme je tam niečo uvoľnené; pri kolotoči je na zemi 

odtrhnutá podkladová plocha – odporúčame doložiť podklad prekryť betónovú plochu podľa pôvodného 

podkladu; pletivo za pódiom je pokrčené a treba ho vymeniť za nové z dôvodu bezpečnosti.). 

 

Členovia komisie tiež navrhli prejsť miestne komunikácie a zabezpečiť opravu výmoľov na ceste z dôvodu 

bezpečnosti.  

4. Záver (17:45) 
Predseda komisie poďakoval za účasť a ukončil rokovanie komisie. 

 

 

 

 

V Nesluši dňa 22. 06. 2023 
 

 

 

 

Mgr. Peter Piják 

predseda komisie 

 

 

Zapísala : 

Ing. Andrea Šímová – zapisovateľ komisie 


